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Jednání proběhlo v poprvé v Praze  a zajištění konferenčního sálu bylo provedeno ve 

spolupráci s KCHJ ČR. 

Zasedání proběhlo dle schváleného programu 

Jednání komise dle schváleného programu řídil  pan Gerhard Held. 

 

1. Schválení protokolu o jednání komise v roce 2009 v Curychu- bez připomínek 

2. Projednání  nové soutěže FCI pro jezevčíky – sladění disciplin dle možností členských stáů    

    FCI,zejména v Evropě, zde nedošlo k dohodě, návrhy nebyly přijaty, 

3. Řád udělování pracovních titulů CACT  a CATIT pro teriéry a jezevčíky – nebyl schválen 

4. Zástupce Švýcarska p. Robert Osterwalder předložil návrh mezinárodního řádu – Velká  v    

    cena teriérů FCI – tento návrh byl odložen pro jednání komise v příštím roce 

5. volba nového předsedy komise – zvolen jednohlasně pan Robert Osterwalder 

6. vytvoření soutěže pro teriéry pod hlavičkou FCI – uloženo členům komise zpracovat do  

    konce října 2010  

7. zhodnocení Evropského poháru v ČR – nebylo připomínek, organizace a zajištěné této  

    soutěže bylo vysoce kladně hodnoceno 

 

V průběhu přípravy na jednání komise, jsem oslovil všechny kluby zastřešující teriéry v  ČR 

ke spolupráci při vytvoření mezinárodní soutěže pro teriéry s titulem CACIT a to buď : 

a) na úrovni FCI 

b) na národní úrovni 

byl podán návrh na vytvoření - Mezinárodní zkoušky teriérů -  práce po výstřelu s udělením 

CACIT uznaný FCI jako  Mezinárodní řád evropského poháru„Práce po výstřelu s udělením 

CACIT“ teriérů. 

V současné době jsou podmínky respektive statut a discipliny této soutěže teriérů  vytvořeny. 

Byly předloženy ČMMJ k projednání což se již uskutečnilo a Mgr. Herian byl pověřen ve 

spolupráci s kluby teriérů dopracovat tento řád v souladu s platným zkušebním řádem tak,aby 

neodporoval zákonným ustanovením v ČR. 

 

Další zasedání komise se koná v roce 2011 v Amsterdamu  

  

 

 

Mgr.Věroslav HERIAN 

 


